2026 5th Asian Conference on Frontiers of Power and Energy(ACFPE 2026)
 Oct. 22-24,2026▕ Website : https://acfpe.org/   

Call for Special Sessions
1, Special Session Proposal | 专题研讨征集
2026 5th Asian Conference on Frontiers of Power and Energy(ACFPE 2026) is co-organized by Sichuan University and Sichuan Society for Electrical Engineering. The conference will be held at Chengdu, China from Oct. 22 to 24, 2026.
[bookmark: _GoBack]The ACFPE series of conferences have been successfully held for 4 years since 2022, attracting scholars and students from all over the world. The ACFPE 2026 conference will provide a wonderful forum for you to update your knowledge base and explore the innovations in power and energy areas. The conference will strive to offer you plenty of networking opportunities to meet and interact with the leading scientists, engineers and researchers, friends and colleagues as well as sponsors and exhibitors. 

ACFPE 2026 proposals for special sessions within the technical scope of the conference. Special sessions supplement the regular program of the conference and provide a sample of the state-of-the-art research in both academia and industry in special, novel, challenging, and emerging topics. Special-session proposals should be submitted by the prospective organizer(s) who will commit to promoting and handling the review process of special session as Chair or Co-Chair of the event. One special session lasts 2 hours, which allows 6-10 oral presenters. If the number of presenters is beyond the capacity, parts of them will be arranged to poster sessions. Accepted and presented papers will be included in the conference proceeding, and submitted to related databases.
2026年第五届电力和能源前沿亚洲会议(ACFPE 2026) 会议将于 2026年10月22日至24日在中国成都举行。会议由四川大学和四川省电机工程学会联合主办。
ACFPE自2022年以来已经举办了四年，吸引了来自世界各地的学者和学生。ACFPE 2026会议将为您提供一个绝佳的论坛，更新您的知识库，探索能源与电力领域的创新。会议将努力为您提供大量的社交机会，与顶尖的科学家、工程师和研究人员、朋友和同事以及赞助商和参展商会面和互动。
欢迎学术界和工业界的相关学者和研究人员踊跃报名组织专题论坛。专题论坛的话题需要具有前沿性和一定的热度。一个专题论坛的时间是2小时，口头报告人数是6-10名。如果报名人数多，不能做口头报告的人员将安排做海报报告。报名专题论坛的与会者可以投全文，也可以投摘要。如果摘要被录用后，则可以参会做报告，但不出版摘要。如全文被录用后，可参会做报告，论文将出版在会议论文集中。
2, Special Session Proposal Format | 专题研讨申请所需资料
▶ Title of Special Session   | 专题报告题目
	Title|专题题目（中英文）
	


▶ Brief Description of the Session | 专题的简介
	Description of the Session |专题简介（中英文）：










▶ Related Topics | 专题相关话题
	








▶ Name, Affiliation, Biography, E-mail of Session Chairs and formal photos | 专题主席、副主席的相关个人信息 (须提供高清证件照)
	Special Session Chair|专题主席：
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]

	Formal Photo|高清证件照：









	Biography|专题主席简介（中英文）：


	Special Session Vice-Chair|专题副主席：
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]

	Formal Photo|高清证件照：








	Biography|专题副主席简介（中英文）：


	Special Session Vice-Chair|专题副主席：
[Name]+[Position]+[Affiliation] + [Email Address]

	Formal Photo|高清证件照：










	Biography|专题副主席简介（中英文）：




▶ Submitted file to ACFPE 2026 via email directly: acfpe@vip.163.com.
 
3, Important Dates for Special Session Proposal Submissions | 专题研讨申请截止日期
Proposal Submission Deadline:  April 15, 2026 | 2026年4月15日
Acceptance Notification Deadline: April 30, 2026 | 2026年4月30日
